
 

 

 

SKET siden sidste møde (23.09.2024) 

 

Bestyrelsen har behandlet opfølgninger vedr. behandlede ansøgninger fra sidste 
møde den 23. september 2024: 

 Viborg Vægterlaug 
Ifm. ansøgningsfristen 15. september 2024 ansøgte Viborg Vægterlaug om et tilskud på 3.500 kr. til ud-
skiftning og nyerhvervelse af remedier til vægtergangene. Kulturelt Samråd giver ikke tilskud til remedier, 
så ansøgningen blev afslået. Foreningen blev dog gjort opmærksom på, at samrådet gerne vil give tilskud 
til vægtergangene. Der blev indsendt en ny ansøgning om tilskud til vægtergangene, og der blev bevilget 
et tilskud på 3.500 kr. Svar blev afsendt den 21. oktober 2024. 

 

 

Bestyrelsen har behandlet nedenstående ansøgninger om tilskud fra dispositions-
summen: 

 Hald Ege Kulturforening 
Formand Søren Mønsted Krog mente, han havde indsendt ansøgninger rettidigt til ansøgningsfristen 
15.09.2024, men et eller er gået galt, der er ikke modtaget ansøgninger i ansøgningssystemet. Derfor 
sendte han 2 ansøgninger om tilskud fra dispositionssummen. Ansøgning 1 vedr. koncert med Uffe 
Steen Trio den 30. november 2024 (tilskud 12.250 kr.). Ansøgning 2 vedr. helaftensarrangement med 
musik i Hald Ege Idrætscenter den 18. januar 2025 (tilskud 41.874 kr.) Begge ansøgninger blev imøde-
kommet. Svar afsendt 21. november 2024.  

 
 Kulturrøddernes Kor 

Ved ansøgningsfristen til Kulturelt Samråd den 15. september 2024, havde koret ikke udsigt til yderlige-
re plejehjems-koncerter i 2024. Efterfølgende kom 2 henvendelser om koncerter. Koret søgte derfor til-
skud til udgifterne til akkompagnatør ved de 2 koncerter på plejehjemmene i Viborg Kommune. Der blev 
bevilget 2.000 kr. Svar afsendt 3. december 2024.  

 
 

Forvaltningen har følgende meddelelse: 

 Karup Kølvrå Idrætsklub 
Karup Kølvrå Idrætsklub indsendte en ansøgning om optagelse i Kulturelt Samråd den 29. februar 
2024. Efter behandling i bestyrelsen bad forvaltningen om en tilbagemelding på, hvad de specifikt øn-
skede at søge tilskud til. Efter flere rykkere for svar blev det i en mail den 30. september meddelt, at 
hvis foreningen ikke svarede tilbage inden for 14 dage, ville det blive betragtet som en tilbagetrækning 
af ansøgningen. Da der ikke er kommet svar, er ansøgningen nu annulleret. 

 

 

 


